
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 27. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1242
Vil ministeren redegøre for, hvorvidt – og i så fald hvorfor – regeringen ønsker at nedlæg
ge specialiserede dyrevelfærdsenheder, som spiller en afgørende rolle i efterforskningen 
af alvorlige sager om dyremishandling i forbindelse med regeringens forslag til finanslo
ven? Anerkender ministeren, at det vil blive vanskeligt for de lokale politikredse at hånd
tere sager om alvorlig dyremishandling, hvis disse specialiserede enheder nedlægges? 
Der henvises til pressemeddelelsen ”Dyrenes Beskyttelse erfarer: Regeringen vil lukke 
dyrepoliti”, Dyrenes Beskyttelse, den 22. september 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Skaarup (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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